

Amazing TAIWAN 台湾

7D6N

台北 / 台中 / 南投

(丽宝探索乐园+全日自由活动) 新春团

TAIPEI / TAICHUNG / NANTOU

(LIHPAO Discovery World+ 01 DAY FREE & EASY) NEW YEAR TOUR

Tour Code: WMP-2



Taiwan 台湾



Zhongshe Flower Market 中社花海



Mitsui Shopping Park Lalaport 台中三井 LALAPORT



Pingxi Old Street 平溪老街-放天灯

行程次序，以当地旅社安排为准。 Sequences of Itinerary are subject to local arrangement.



LIHPAO Discovery World 丽宝探索乐园



Gaomei Wetlands  
高美湿地



Sun Moon Lake  
日月潭



Feng Chia Night Market  
逢甲夜市



## 精简行程

第一天 启程 ✈️ 桃园 (机上用餐/晚)

- ☑ 入住酒店

第二天 桃园 🚌 南投 🚌 台中 (早/午/-)

- ☑ 日月潭风景区 (含游湖)  
(欣赏日月潭之美)
- ☑ 伊达邵商店街
- ☑ HOHOCHA 喝喝茶 (含奉茶奉蛋+园区导览)
- ☑ 逢甲夜市

第三天 台中 (早/午/-)

- ☑ 中社花海
- ☑ 高美湿地
- ☑ 台中Mitsui Shopping Park LaLaport

第四天 台中 🚌 桃园 🚌 台北 (早/-/晚)

- ☑ 丽宝探索乐园 (包门票)
- ☑ 凤梨酥 DIY
- ☑ 西门町

第五天 台北 (早/-/晚)

- ☑ 平溪老街- 放天灯 (4人1灯)
- ☑ 十分风景区
- ☑ 士林官邸花园

第六天 台北 (早/-/-)

- ☑ 自由活动

第七天 台北 ✈️ 回程 (早/机上用餐)



✓ 6 早餐 / 2 午餐 / 3 晚餐  
风味餐:

- ★ 台式料理
- ★ 中华料理

- ★ 新春团圆宴
- ★ 千叶火锅吃到饱

## 观光景点:

### 南投

- ◆ **日月潭风景区** - 是全台最大的淡水湖泊，日月潭是以拉鲁岛为界，东、西两侧因形似「日轮」和「月钩」因而得名，百年来享有台湾八景的美誉。
- ◆ **HOHOCHA 喝喝茶** - 是家以台湾日月潭红茶为主题的观光景点，外观是一幢被茶园(和槟榔树)包围的木造式建筑，是近期很热门的必访景点推荐

### 台中

- ◆ **MITSUI SHOPPING PARK LALAPORT** - 集结购物、餐饮、娱乐等各大品牌进驻，提供一站式购物休憩体验。商场外观融入当地元素设计，宏伟的外观与色彩缤纷的外墙，格外吸睛。
- ◆ **逢甲夜市** - 是台中最具人气的商圈之一，热闹非凡，常是年轻学子的逛街场所。商圈内贩卖种类繁多，应有尽有，食衣住行育乐全都包含，令人目不暇给，众多选择的小吃闻名遐迩。
- ◆ **中社花海** - 种植面积庞大，专业栽植的花卉朵朵绽放，不仅吸引爱花人士前来，喜好摄影的朋友也呼朋引伴，更时常看见新人在此取景，留下此生最幸福的画面。
- ◆ **丽宝探索乐园(包入园门票)** - 拥有许多游乐设施，例如碰碰车、摩天轮、阳光探戈、风琴魔法师、激流泛舟、采矿飞车、探险虎克、人鱼木舟、露娜与海盗、皇冠秋千、转转笛诺、小蜗牛、旋转木马、时光旅行、飞象蓝天、青蛙跳、花园小舟、抢救地心、时空飞侠、音速回旋、银河旋风、异次元风暴以及黑洞迷航。其中最著名的为抢救地心，4G力的全球唯一断轨云霄列车，俯冲力和旋转度绝对让您惊悚尖叫!

### 台北

- ◆ **士林官邸花园** - 官邸公园主要分为外花园、内花园、正房、栽种兰花的温室盆栽区、玫瑰园、凯歌堂、新兰亭和慈云亭。其中内花园属中式庭园，其中有曲折的小桥流水、假山、奇石及一座红色的中式凉亭。外花园区为西式庭园，区内设计成毛毡花坛，广植花卉，美不胜收。
- ◆ **西门町** - 这里集合了时下年青人所有的最爱，电影、流行服饰、饰品、流行精品、舶来品、刺青、各国美食、偶像歌手签唱会...都让西门町成为年轻人流行新乐园。



酒店或同级 (6晚)

- ✓ 林口亞昕福朋喜來登酒店或同级 x1晚
- ✓ 台中 星漾酒店或成旅晶贊饭店或承携行旅或同级 x2晚
- ✓ 台北 国际5星酒店喜來登或君悦酒店或同级 x3晚

### 购物站

- ✓ 茶艺馆
- ✓ 珍珠养殖中心
- ✓ 山地特产中心
- ✓ 伴手礼专卖店
- ✓ 貔貅展示中心

免责声明: 由于新冠肺炎疫情旅行限制当地/宗教节日, 公众假期, 天气状况, 交通等情况, 自然灾害, 必要时黄金旅程保留对行程进行适当调整 (调整景点游览顺序) 以确保行程顺利进行, 会或否事先通知。

备注: 如果旅游行程受到上述问题的影响, 将不予退款或更换。图片仅供参考。



Shilin Residence Park  
士林官邸花園



Pineapple Cake DIY  
鳳梨酥 DIY



Ximending  
西门町



## SCHEDULE

### D1 DEPARTURE ✈️ TAOYUAN

(MOB/D)

- ☑ Check in hotel

### D2 TAOYUAN 🚌 NANTOU 🚌 TAICHUNG

(B/L/-)

- ☑ Sun Moon Lake Scenic Area (Include Boat Ride)  
(Enjoy the beauty of Sun Moon Lake)
- ☑ Ita Thao Shopping District
- ☑ HOHOCHA (Black Tea & Tea Egg Tasting + Park Tour)
- ☑ Fengchia Night Market

### D3 TAICHUNG

(B/L/-)

- ☑ Zhongshe Flower Market
- ☑ Gaomei Wetlands
- ☑ Mitsui Shopping Park LaLaport Taichung

### D4 TAICHUNG 🚌 TAOYUAN 🚌 TAIPEI

(B/-/D)

- ☑ LIHPAO Discovery World  
(Include Entrance ticket)
- ☑ Pineapple Cake DIY
- ☑ Ximending

### D5 TAIPEI

(B/-/D)

- ☑ Pingxi Old Street (4 paxs / sky lantern)
- ☑ Shifen Scenic Area
- ☑ Shilin Residence Park

### D6 TAIPEI

(B/-/-)

- ☑ Free & Easy

### D7 TAIPEI ✈️ DEPARTURE

(B/MOB)



✓ 6 Breakfast / 2 Lunch / 3 Dinner

Special Cuisine:

- ★ Taiwanese Cuisine ★ CNY Reunion Cuisine
- ★ Chinese Cuisine ★ Chien-Yen Hot Pot

## TOURIST ATTRACTIONS:

### NANTOU

- ◆ **Sun Moon Lake Scenic Area** - The largest freshwater lake in Taiwan, is divided by Lulu Island into eastern and western parts. It derives its name from the resemblance of its two sides to the sun and moon, respectively, earning it the reputation of one of Taiwan's Eight Views of scenic beauty over the past century.
- ◆ **HOHOCHA** - It is a tourist attraction themed around Taiwan's Sun Moon Lake black tea. The exterior is a wooden building surrounded by tea gardens (and betel nut trees). It is a highly recommended must-visit hotspot recently.

### TAICHUNG

- ◆ **Mitsui Shopping Park LaLaport Taichung** - A complex featuring a wide range of shopping, dining, and entertainment options with major brands. The exterior design incorporates local elements, featuring a grand appearance and colorful walls that are particularly eye-catching.
- ◆ **Fengchia Night Market** - One of Taichung's most popular commercial districts, bustling with extraordinary vitality, and often frequented by young students for shopping. The market offers a wide variety of goods and services, including food, clothing, accommodation, transportation, and entertainment, presenting an overwhelming array of choices. Its numerous renowned snacks are well-known far and wide.
- ◆ **Zhongshe Flower Market** - With a vast planting area, professionally cultivated flowers bloom profusely, attracting not only flower enthusiasts but also photography enthusiasts who often bring friends along. It's a place where newlyweds are frequently seen taking pictures, capturing the happiest scenes of their lives.
- ◆ **LIHPAO Discovery World** - This park boasts numerous amusement facilities such as bumper cars, Ferris wheels, Sunshine Tango, Organ Magician, whitewater rafting, mining roller coasters, adventure tigers, mermaid wooden boats, Luna and Pirates, crown swings, spin flutes, little snails, carousel rides, time travel, flying elephants in the blue sky, frog jumps, garden boats, rescuing the center of the earth, space flying heroes, supersonic spins, galaxy whirlwinds, dimensional storms, and black hole cruises. Among them, the most famous is the "Rescue from the Center of the Earth," the world's only 4G-force roller coaster with a suspended track, guaranteed to make you scream with its plunging and spinning sensations!

### TAIPEI

- ◆ **Shilin Residence Park** - The official residence park is mainly divided into outer gardens, inner gardens, main house, greenhouse for planting orchids, rose garden, Triumphal Arch, New Orchid Pavilion, and Ciyun Pavilion. The inner garden is a Chinese-style garden with winding bridges over flowing water, rockeries, peculiar stones, and a red Chinese pavilion. The outer garden is designed as a Western-style garden with carpet flower beds, abundant floral displays, and breathtaking beauty.
- ◆ **Ximending** - This area gathers all the favorites of today's young people, including movies, trendy fashion, accessories, fashion boutiques, imported goods, tattoos, international cuisine, and idol singer autograph sessions, making Ximending a trendy paradise for the youth.



### HOTEL OR SIMILAR (6 NIGHTS)

- ✓ Four Points By Sheraton Linkou or similar class X1 Night
- ✓ Taichung Stay Hotel or Park City Hotel Central or Guide Hotel or similar class X2 Nights
- ✓ 5\* Sheraton Grand Taipei Hotel or Grand Hyatt Hotel or similar class X3 Nights

### SHOPPING STOP

- ✓ Tea House
- ✓ Pearl Exhibition Centre
- ✓ Pi Xiu Tianlu Museum
- ✓ Aboriginal Local Products
- ✓ Souvenir Shop

**Disclaimer:** Due to Covid-19 travel restrictions, local / religious festivals, public holidays, weather condition, transport technical issue, acts of nature, Golden Destinations reserved the right to alter the sequence or change, amend or alter the itinerary if necessary, with or without prior notice.

**Remark:** There will be no refund or replacement if the tour logistic affected by the above issue. All pictures are for illustration purpose only.

# General Information

## · 台湾 TAIWAN ·



<b>货币</b> Currency 	New Taiwan Dollar - TWD 新台币 - TWD	<b>信用卡</b> Credit Card 	* 致电信用卡中心，以延长你的信用卡额度 * Major credit cards such as Visa and Master card are mostly widely used.
<b>货币兑换率</b> Exchange Rate 	100 TWD = MYR 14 100 新台币 = 马币 14 <small>*Subject to currency of the day* *以当天汇率为准*</small>	<b>拨号代码</b> Dial Code 	Taiwan : +886 台湾 : +886
<b>电压</b> Voltage 	Voltage - almost always 110 V 电压 - 110伏特	<b>插座</b> Power Socket 	类型 / Type A – 两脚扁型插头 / 2 flat blade pin 类型 / Type C – 两个圆脚插头 / 2 round pin 类型 / Type I – 八字扁型脚 + 接地孔 / 3 Oblique flat blade pin “V-Shape”
<b>时差</b> Time Different 	Taiwan (Taipei) - No time different with Malaysia 台湾（台北）时间与马来西亚时间标准时无相差	<b>行李托运</b> Luggage Allowance 	Each individual are entitled to check in 1 luggage of not more than 20kg and a hard carry bag not more than 7kg 每人只限携带一件不超过7公斤的手提行李上机，以及托运行李不超过20公斤
<b>气候</b> Weather 	<input type="checkbox"/> Spring 春季 3月 - 5月 Mar to May 19°C - 27°C <input type="checkbox"/> Summer 夏季 6月 - 8月 Jun to Aug 20°C - 32°C <input type="checkbox"/> Autumn 秋季 9月 - 11月 Sep to Nov 30°C - 15°C <input type="checkbox"/> Winter 冬季 12月 - 2月 Dec to Feb 23°C - 12°C <small>*Subject to weather of the day* *以当天天气报告为准*</small>		
<b>飞机型号</b> Aircraft Type 	<p>Boeing 777</p>		

Departure Date: 出发日期：	<input type="text"/>	Flight : 航班行程：	<input type="text"/>
Tour Fare: 团费：	<input type="text"/>	Airport Tax & Fuel Surcharge: 机场税及燃油附加费：	<input type="text"/>
Tipping: 小费：	<input type="text"/>	Agent Collection Fee: 旅行社代收费：	<input type="text"/>
Visa: 签证：	<input type="text"/>	Travel Insurance: 旅行保险：	<input type="text"/>
		TOTAL : 总数:	<input type="text"/>

GD Partner:

